
Årsrapport for medlemsskapskomiteen 2013-2014, 2014-2015 

Medlemmer for komiteen i perioden 2013-2014,  Per Skustad, Terje Brygard, Per Svennar, Ola Rasmussen, 

Jan Tønnesen, Caroline M Wedel Jarlsberg, Harald Broch, Odd Andre Brun, Bjørn Gullaker, Yngvar Lundh, 

Tom Seeberg og Mette Bjune 

Medlemmer for komiteen i perioden 2014-2015, Karoline M Wedel Jarlsberg, jan Tønnesen, Ola Rasmussen, 

Harald Broch, odd Andre Bruun, Bjørn Gullaker, Yngvar Lundh, Tom Seeberg, Sven Haraldsen, Elisabeth 

Stickler, Stein Unneberg og Mette Bjune 

Medlemsskapskomiteen  har gjennomført peismøter i trå med klubbes tradisjon som  er 2 pr klubbår. 

Temaene på peismøtene har vært medlemspleie og trivsel i klubben, ivareta nye medlemmer for å unngå at 

noe slutter,  rekrutering av nye medlemmer, sosialt samvær og komitearbeid, gjennomgang av 3-årsplaner 

og målsettinger for komiteen, temaer til klubbmøtene . 

Oppsummering av arbeidet i medlemsskapskomiteen i periodene 

2013-2014, 2014-2015 

 Opprettholde 80 medlemmer 

 Øke kvinneandelen og yngre medlemmer 

 Samarbeid mellom medlemmet som foreslår kandidaten og leder 

 Ta opp flere medlemmer samtidig 

 Være aktive ovenfor nye medlemmer og bidra til at ingen slutter 

 Oppdatere klassifikasjonslister og fadderlister 

Status 01.07.2015 

 01.07.2015 hadde klubben 78 medlemmer. Måltall var 82 medlemmer. 

 Kvinneandelen var 29%  juni 2013, 34% juni 2014 og 37% 01.07.2015. Måltallet var 35%. 

 Leder har hatt godt samarbeid med medlemmer og sekretæren vedrørende vurdering og 

opptak av  nye kandidater. 

 Klubben har ved flere anledninger tatt opp flere nye medlemmer samtidig. Dette primært 

ved juletorsk og presidentskifte. 

 Komiteen har gjentatte ganger drøftet og hatt fokus på  viktigheten av å se alle 

medlemmene og særlige nye. 

 Arne Kvam har laget og oppdatert kvalifikasjons, og fadderlister for leder.  

Avslutningsvis vil jeg som leder si at klubben og medlemsskapskomiteen har gjort en god jobb 

med rekrutering da vi stort sett har klart å opprettholde medlemsmassen mot 80 medlemmer. 

Særlig positivt er den økte kvinneandelen de siste 2 årene. Videre utfordring er å få inn nye 

yngre menn og kvinner samt øke antallet medlemmer. 

Tønsberg 6 august 2015 

Mette Bjune, leder 

 



 

 


